
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

Tid: 2018-08-21  kl. 14:00 
Plats:  KIFs klubbhus 
Närvarande: Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB), 
Lars Juviken (LJ), Gunilla Gustafsson (GG) samt Per-Arne Ekblad (P-AE) från 
valberedningen. 
   

1. LJ öppnande mötet. 
 

2. RN valdes till sekreterare och JG till justeringsman. 
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående styrelseprotokoll godkändes.  
 

5. Rapporter:   - --  
 

a. Ekonomi.   
Bordlades till nästa möte. 
 

b. Kungsbackaleken (LJ).      
Tölös första sammandrag fick ställas in på grund av regn. KIFs fungerade 
bra trots att man fick spela på konstgräs då gräsplanerna sparades till 
Aranäs Open. 

 
c. Hemsidan (RN).   

Årsmötesdokument och styrelseprotokoll läggs löpande in på hemsidan. 
 

d. HFF (GG). 
Framgår enligt punkter nedan. 

 
e. Samarbetsavtalet dubbelidrotter (JG).                                                                      

Beslutades att JG och RN gör en uppföljningsenkät som skickas till KGFS- 
föreningarnas lag 10- 15 år. 
 

6. Inför HFFs rådsmöte den 25/9.                                                                                                  
 

a. När distriktslagen avvecklades. Vad fick vi istället och vad tycker vi om 
det? Beslutades att GG förslår HFF att till representantskapet ta fram ett 
konkret förslag till alternativ till distriktslag som vi kan ta ställning till. 

 
b. Kostnaderna för Poolspelet i HFFs regi.                                                        

Beslutades att bordlägga frågan. 
 

 



 

c. Det nya seriesystemet, erfarenheter. 
Beslutades att bordlägga frågan tills seriespelet är avslutat. Däremot 
beslutades att på kommande ordförandemöte ta upp frågan om att 
lämna motion att luckra upp regelverket för spel i annat distrikt. 

 
d. Domarfrågan samt eventuellt event. 

Beslutades att JG ordnar ett event och LJ kontaktar Jörgen Ahlgren på 
HFF för att boka ett uppföljningsmöte samt få namnen på de nya 
distriktsdomarna som skall bjudas in till eventet. 

 
7. Gräsplansproblematiken och eventuella kostnader i samband med detta.  

GG informerade att HFF inte kommer att debitera några kostnader för flyttade 
matcher på grund av detta. Kommunen kommer återkomma angående 
kostnaderna för konstgrästiderna. 
 

8. Trender:  
 

a. Minskande antal ungdomar i föreningarna 
Beslutades att LJ kontaktar Fritid angående uppdaterad statistik med 
antal spelare i Kungsbacka.   
  

b. Motionsfotboll.                                                                                                                              
P-AE informerade att det kommer att startas upp men datum är inte 
fastställt.    

c. Integration av nyanlända. 
P-A E informerade att det kommer att samordnas med 
motionsfotbollen.  
    

9. Etiska regler vid spelarövergångar.                                                                
Beslutades att distribuera nuvarande skrivning till all medlemsföreningar samt 
att ta upp det på ordförandemötet. 
 

10. Beslut om ordförandeträff.  
Dagordningen bordlades men beslutades att ha mötet söndag 30/9 kl. 17.00. 
 

11. Övriga frågor 
Beslutades att LJ kontaktar Ulrica Granfors för ett att boka ett 
uppföljningsmöte med våra ordföranden. 
 

12. LJ avslutade mötet. 
      

 

Ronny Norberg                                Johan Gometz 

Sekreterare                                 Justeringsman 


